
 

Zápis ze schůze osadního výboru dne  4.9.2010 

Přítomni: J.Špát, P.Chromý,  J.Málková, M. Bobková, F.Tomek, L.Novák      

Omluven: Z.Krejčí 

Program: 

1. Nepořádek v lese - opět se nachází po lese železné předměty, televize, o PET lahvích, 

papírech a skle ani nemluvě. 

U cesty na Vysokou se tvoří opět nepovolená skládka. 

Pro čistotu osady jejího okolí se dělá dost. Pravidelný odvoz komunálního odpadu, 

odvoz tříděného odpadu, 2x valník na nekovový odpad a dokonce kontejner na 

objemný odpad. Takže tu působí už jen ta nezdolná lidská blbost. 

 

2. Osadní výbor vyslovil poděkování za úspěšnou organizaci letních akcí  Zdeňku 

Krejčímu, dále za úpravu hrází rybníků pánům Bobkovi a Rybníčkovi. 

 

3. Osadní výbor obdržel stížnost na zápach v okolí čističky od manželů Cirhanových. 

K tomuto bylo sděleno, že budou provedena ještě následující opatření, která jsou již 

zastupitelstvem obce odsouhlasena - dosypání písku, dovysazení rostlin. Toto 

opatření by mělo zlepšit nepříjemnou situaci. Další příčinou by mohlo být i vysoký 

obsah dešťové vody v kanalizaci, neboť u některých chat byl napojen okap přímo do 

kanalizace. To není přípustné, protože proces v septiku pak neprobíhá tak, jak by měl. 

 

4. Dokončení opravy cesty by mělo proběhnout ještě v září př. říjnu, uzavírací nástřik až 

příští rok. 

 

5. Volby proběhnou tak jako minule. Osadníci dostanou poštou seznam kandidátů, 

zatrhnou určený počet kandidátů a pošlou na obecní úřad obce Čížov.                       

Pro informaci: k navržené kandidátce vyvěšené od června do dnešního dne se 

nevyjádřil vůbec nikdo.  

 

 

 

 

Okrouhlík  4.9.2010       za osadní výbor  

          Luboš Novák 


